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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 13 november 2018

Beheer en Realisatie - Omgevingszorg

11 2018_B&W_00493 Nota van antwoord: raadsvragen fractie D'66 over de 
G1000

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester; de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; 
de heer M. Scheringa, Wethouder; mevrouw J. de Groot, Secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Verantwoordelijke Pfh. wethouder M. Scheringa.

Betreft: Schriftelijke vragen fractie D'66 over G1000, conform artikel 39 reglement van orde.

De vraagomschrijving:

Geacht college,

D'66 was verheugd met de aanpak van het college om inwoners te laten participeren in het 
duurzaamheidsvraagstuk door het platform G1000 te organiseren.
Uit dit platform is uiteindelijk 7 april jl. een heus Burgerbesluit genomen.
D'66 heeft begrepen dat de inwoners die actief betrokken zijn geweest bij de G1000 sindsdien niets 
meer hebben vernomen.

D'66 heeft op grond van bovenstaande de volgende vragen:

1. Wat heeft de G1000 in zijn totaal gekost?
2. Wat is de bijdrage van de gemeente aan de kosten voor de G1000?
3. Hoe zijn de inwoners sindsdien betrokken gehouden bij het Burgerbesluit?

Met vriendelijke groeten,

Emmy Elgersma Fractie D'66

 

Wat eraan vooraf ging.

De directe aanleiding voor het opstarten van het project G1000 is de problematiek rondom de 
voorgenomen aanleg van het zonnepark in de Woldmeenthe. Ook andere initiatieven voor de 
realisatie van zonneparken stuitten op bezwaren van omwonenden. Dat was aanleiding voor het 
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college om de keuze te maken voor een participatief traject om inwoners meer aan de voorkant te 
betrekken bij vraagstukken rond duurzaamheid en energieopwekking.

Uiteindelijk is gekozen voor de G1000 methode met als opgave: hoe maken wij Steenwijkerland 
samen energieneutraal? 

Vraag 1. Wat heeft de G1000 in zijn totaal gekost?

Opdracht aan Stichting G1000: het co-creatie project (standaard projectmatige invulling, draaiboeken 
volgen, geplande bijeenkomsten). Dit onderdeel heeft geleid tot het burgerbesluit in de basisomvang. 

 

Overzicht kosten:  

G1000 proces  € 74.000
Druk- en advertentiekosten  € 15.000

Accommodatiekosten:   
Burgertop € 12.000  

Burgerforum € 7.000  
Burgerbesluit € 8.000  

  € 27.000
   

Totaal  € 116.000

 

Aanvullend en voor de volledigheid melden wij ook dat parallel naast het u bekende G1000 traject een 
tweede spoor heeft gelopen, namelijk het project Duurzame dorpen, wat aansluit op ons reeds 
bestaande programma “Duurzame dorpen”.

In dit kader zijn meerdere kernen en andere stakeholders (ca. 20, waaronder ondernemers) 
 benaderd om bestaande en nieuwe initiatieven in kaart te brengen en te stimuleren. Hiermee dient 
dit spoor als katalysator voor lokale initiatieven met daadkracht, welke bijdragen aan het realiseren 
van onze doelstellingen op het gebied van de energietransitie. 

De kosten voor het project Duurzame Dorpen waren: 

Accommodaties € 3.000
Begeleiding (extern) € 30.000
Projectondersteuning € 15.000

Faciliteren overig € 5.000
  

Totaal € 53.000

  

Vraag 2. Wat is de bijdrage van de gemeente aan de kosten voor de G1000?

De totale kosten van het proces zijn voor rekening gekomen van de gemeente Steenwijkerland. Voor 
de financiering is ook een beroep gedaan op de provincie Overijssel, die in de gemeente Enschede 
een soortgelijk proces hadden ondersteund. Helaas is hier geen cofinanciering gevonden. 
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Vraag 3. Hoe zijn de inwoners sindsdien betrokken gehouden bij het Burgerbesluit?

De raad heeft bij de besluitvorming de opdracht gegeven om de voorstellen uit de G1000 te vertalen 
in het programma Duurzaamheid. Dit is gebeurd door middel van de voorstellen voor de begroting 
2019. Deze liggen ter besluitvorming op 13 november 2018 voor. In de tussenliggende periode 
hebben wij de bestaande inspanningen betreft duurzaamheid in de lijn van het besluit van de raad, 
zoveel als mogelijk aangepast aan de voorstellen vanuit de G1000. 

Aanvullend zijn in september alle deelnemers met de gemeentelijke nieuwsbrief Duurzaamheid nr. 1 
geïnformeerd. Deze manier van communicatie zullen we vasthouden en verder uitbreiden.

Vervolg
-

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen D66 - G1000



  
 
Datum: 16 oktober 2018 
Betreft: Schriftelijke vragen over G1000 
conform artikel 39 reglement van orde 
 
Geacht college, 
 
D66 was verheugd met de aanpak van het College om inwoners te laten participeren in het 
duurzaamheidsvraagstuk door het platform G1000 te organiseren.  
Uit dit platform is uiteindelijk 7 april jl. een heus Burgerbesluit genomen. 
D66 heeft begrepen dat de inwoners die actief betrokken zijn geweest bij de G1000 
sindsdien niets meer hebben vernomen. 
 
D66 heeft op grond van bovenstaande  de volgende vragen: 
 

1. Wat heeft de G1000 in zijn totaal gekost? 

2. Wat is de bijdrage van de gemeente aan de kosten voor de G1000? 

3. Hoe zijn de inwoners sindsdien betrokken gehouden bij het Burgerbesluit? 

 
Met vriendelijke groeten, 
 
Emmy Elgersma 
Fractie D66 
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